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Abstract (en)
[origin: WO2019122098A1] The invention relates to a surfboard having an inflatable hull part (2) with a rear receptacle (4), a drive unit (3), which fits
into the rear receptacle (4) in a form-fitting manner, an underwater-surface gap (6) between the hull part (3) and the drive unit (3), wherein an overlap
(8), which at least partly covers the gap (6), is arranged on an underwater surface (7) of the hull part (2).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Surfboard mit einem aufblasbaren Rumpfbauteil (2) mit einer heckseitigen Aufnahme (4), einer Antriebseinheit (3),
die formschlüssig in die heckseitige Aufnahme (4) passt, einem unterwasserflächenseitigen Spalt (6) zwischen dem Rumpfbauteil (2) und der
Antriebseinheit (3), wobei an einer Unterwasserfläche (7) des Rumpfbauteils (2) ein Überlapp (8) angeordnet ist, der den Spalt (6) zumindest
abschnittsweise abdeckt.
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